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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Garanič: 
Interpelácia sa týka chodníka na Ulici SNP v časti, kde bola kedysi skládka stavebného 
odpadu. Vlastne je to časť, kde končí sídlisko Juh a začína domová výstavba. Kedysi tam 
chodník bol, ten chodník sa asi zlikvidoval, keď sa tam navážal ten odpad stavebný, je to tá 
veľká zelená lúka. Plánuje mesto ten chodník znova obnoviť? Prípadne aj ďalej po pravej 
strane v smere od nemocnice je ten chodník absolútne v dezolátnom stave, je zahrnutý niekde 
v nejakom pláne na opravu? 
 
PhDr. Čižmár: 
Chodníky a cesty, ktoré boli zahrnuté na opravu v tomto roku prešli schvaľovaním, tak 
v komisiách ako aj potom na zastupiteľstve. Predpokladám, že aj tento  chodník je súčasťou 
pasportizácie na ktorom pracovalo oddelenie výstavby. Je to zároveň úloha aj pre príslušných 
zamestnancov oddelenia aby preverili stav o ktorom hovoríte a navrhli potom ďalšie riešenie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 20.6.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


